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Abstract (en)
This binding aims to provide a binding which makes it possible to adjust the position of the feet of the athlete both in terms of spacing and rotation
and to permit slight elastic movements of the boot relative to the monoski. To this end, the base plate (2), comprising the means (4, 5) for holding
the boot, is fixed elastically in an adjustable manner to a flexible plate (1) which is itself fixed to the monoski. <IMAGE>

Abstract (fr)
Cette fixation a pour but de fournir une fixation permettant d'ajuster la position des pieds du sportif aussi bien en écartement qu'en rotation et de
permettre de légers mouvements élastiques du soulier par rapport au surf. A cette fin, la plaque de base (2), comportant les moyens (4, 5) de
maintien de la chaussure, est fixée élastiquement d'une manière ajustable sur une plaque flexible (1), elle-même fixée sur le surf.
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